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P rezyde nt M i asto Wloclawka

W nawiqzoniu do moich wczeSniejszych interpelocji z dnia 27.72.2020r i
odpowiedzi Pana Prezydenta DT,0AB,B2A20 UID oraz pisma Pani

z ul, tubnej z dnia 3A.n.202A r w sprawie wykonania zjazdu z drogi
publicznej t ubna do jej nieruchomoici uprzejmie powiadamiam, ie Pani

nie wykono tegoi zjazdu ze irodkow wtasnych bo jq po prostu nie
stoi- nie ms na to pieniqdzy,

Jok oiwiadczyla mi, 2e czuje siq pokrzywdzono i nier6wno traktowano
przez wladze miasto Wloclowek.

Afii jokii czas temu wykanywano przebudowq chodnikiw ulicy tubnej
wraz ze zjazdami i wykonono wszystkim zamieszkotym z wyjqtkiem jej posesji.

lnterweniawota u kierownika budawy i powiedziat jej, 2e zrobiq jut niedlugo.
Kilkakratnie zgtaszala od wielu lat ten problem, lecz nie maie doprosiC siq

wykonania jak naleiy wjazdu do jej nieruchamoici tym bardziej ie sluiby
komunalne zabierojqc imieci z pojemnikow ostrzegaiq, ie nie bgdq przez

krawqtnik i grunt odbiero( odpady komunalne. Cala ulica jest estetyczno? tylko

ta czqii rozjeiana, zdewastowsny teren zielony itp. Wyglqda to nieestetycznie.

Ponawiom proSbq w imieniu Pani , o wykonanie, tegoi
zjozdu zgodnie z Decyzjq MZIDiT o zezwaleniu NT.TA.4044,9.2021 z dnia
28.01.202i" r w romoch irodkiw budietowych 202L roku a przewidzianyctt -

zaplanowanyctt nd remonty, modernizocjq drog gminnych i chodnikow.

Poristwo ' sg seniarami w wieku emerytdlnym i nie stai iest ich na

wykononie zjazdu do nieruchomoSci.

Proszq Pano Prezydenta, by Stutby zajmujqce siq zarzqdzaniem i budowq
drog i chodnikow, powy2szq sprawq poddoli ponownie szczegilowei analizie i
uwzglqdnili w/w moje uwagi jako radnego Rady Miasta Wtaclawek, by

ostatecznie zrealizowae jq zgodnie z proibq Pafistwa
tubnej zo co z gory w ich imieniu i swoim wlasnym dziqkujq.

Z powaioniem

z ul.


